
XXXIV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 15 października 2021r.  
w trybie nadzwyczajnym 

I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XXXIV sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał burmistrza 
Bartłomieja Bartczaka, dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych pana Przemysława 
Waszkiewicza, radnych oraz śledzących obrady online. Obecnych 15 radnych na stan 15. Lista 
obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 

II. Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1. udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu - 261      

Przewodniczący poprosił naczelnika wydziału Komunalnego i Inwestycji o zreferowanie projektu 
uchwały. 

Radny Ziemowit Patek 
Jest jeszcze jedna rzecz, zmiana promienia na skrzyżowaniu ze Żwirki i Wigury. To jest droga, 
która ma odciążyć miasto z transportu ciężkiego, a tiry się najnormalniej w świecie tam nie mogą 
złapać. 
Radna Teresa Zajkowska  
Czy parking na tej ulicy też jest własnością starostwa i czy nie dałoby się tego zrobić razem z 
parkingiem? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Rozważano ten wariant. Niestety to  kwota około 400000 zł. Jest to temat do dyskusji. Parking 
można rozpocząć w tym roku i zakończyć w przyszłym roku.  
Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Przy planowaniu ulicy Różanej wysłano projekt parkingu do Zarządu Dróg Powiatowych, tak 
aby już w tej inwestycji znalazł się zjazd na ten parking, aby później nie trzeba  byłoby ich 
zmieniać. Dodatkowo będzie zrobiony zjazd na plac.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 261 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXIV.244.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych podziękował za każdy oddany głos w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej powiatowi krośnieńskiemu na przebudowę ul. Różanej. 
 

2. o zmianie uchwały w sprawie uchwały  budżetowej Gminy Gubin o statusie 

miejskim na 2021 r.- 262 

Przewodniczący poprosił zastępcę skarbnika panią Edytę Ponikiewską o zreferowanie projektu 

uchwały.  

Radna Halina Wojnicz 

Radna zainteresowana jest postępem prac na ul. 3 Maja. Czy dokumentacja la ulicy 3 Maja 

rozpoczęła się i kiedy jest określony termin wykonania dokumentacji? Aby ta ulica znalazła się w 

samorządowym programie dróg lokalnych albo z innych środków, aby była wyremontowana ze 

względu na jej ważność strategiczną w mieście. 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 



Zadanie zostało zlecone. Dokumentację wykonuje biuro projektowe z Krosna Odrz. pan Paweł 

Stefańczyk. Jest to projekt zlecony wielobranżowy, oprócz dróg należy tam zrobić porządek 

częściowo przynajmniej z infrastrukturą, np. wodociąg na ul. Krasińskiego. Zadanie nie dotyczy 

tylko ulicy 3 Maja tylko zespołu ulic, zlecono ulicę 3 Maja, Słowackiego, Kunickiego, Krasińskiego, 

łącznie. Tak żeby przy okazji najbliższej inwestycji z tym związanych uporządkować wszystkie ulice 

już w czerwcu. Zadanie powinno być wykonane w połowie przyszłego roku.  

Radna Halina Wojnicz 

Załącznik dotyczący Europarku. Kto jest wykonawcą ?  

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
W załączniku jest błąd. To jest do poprawy. Będzie to firma z Piły, która ma oddział w Zielonej 

Górze. Jest to spółka Polskiego Górnictwa Naftowego i Gazownictwa.  

Radna Halina Wojnicz 

Nadzór nad budową prowadzi pan Maciej Jans? 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Tak i czyni również usługi projektowe.  

Przewodniczący Wojciech Sendera 

Czy przesunięcia odnośnie Europarku nie spowodują zagrożenia zakończenia inwestycji? 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Zgodnie z podpisaną umową i ich obecnym harmonogramem nie ma teraz mowy o zmianie 

terminu . To jest koniec maja i tak ma zostać wykonane zadanie. 

Radna Teresa Zajkowska 

Czy przyczyna jest taka sama? 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Przyczyna jest podobna. Przy projektowaniu należy uzgadniać dokumentację w wielu instytucjach. 

Trzeba pobrać mapę ze starostwa, a potem wysłać do zarządców sieci. Procedury w tym roku 

bardzo się przedłużyły z uwagi na covid.   

Radny Zbigniew Bołoczko 

Czy w ramach budowy Europarku można dokonać jeszcze zmian? Rosnące tam modrzewie będą 

zaśmiecały fontannę. W te miejsce można posadzić nowe pięciometrowe drzewo.  

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Wstępnie taki pomysł się pojawił. Należy uzyskać zgodę Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Ta zmiana jest możliwa.  

Radny Ziemowit Patek pytanie do pana burmistrza 

Czy pan ogrodnik jednoosobowo podejmuje strategiczne decyzje, jeżeli chodzi o zieleń? Czy nie 

powinien być tylko jakby projektodawcą wnioskodawcą, a jakieś szersze gremium powinno się nad 

tym pochylić? Powinna być osoba, która projektuje, a rada jest powołana do tego, żeby jakieś 

strategiczne decyzje podejmować i radni po prostu chcą o tym wiedzieć i mieć możliwość zabrania 

głosu, a nie być biernymi obserwatorami. To radni są odpowiedzialni za to, że coś zostało wycięte 

bądź nasadzone, a my nie mamy do tej pory na to wpływu. 

Radna Halina Wojnicz w temacie podjętym przez radnego Ziemowita Patka 

Czy w kwestii zieleni radni mają kierować pisma bezpośrednio do pana burmistrza? 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

Tak proszę kierować pisma.  

 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 262 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXIV.245.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 



3. zmieniająca uchwałę rady Miejskiej nr XXVI.183.2020 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2021-2035 - 

263 

Przewodniczący poprosił zastępcę skarbnika panią Edytę Ponikiewską o zreferowanie projektu 

uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 263. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXIV.246.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

IV. Zamknięcie obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął XXXIV sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie.  
 

 

 

 

                                                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                        Wojciech Sendera 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zakończono godz. 8:15 

Protokołowała A.Dobras 

 


